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Uprzejmie powiadamiam ze zgfosili mi mieszkaricy pro5bq bym podjqt

interwencjq w sprawie niedroinej od dlu2szego czasu studzienki kanalizacyjnej

deszczowej w ulicy Planty | - sygnalizacja Swietlnq i skrzy2owanie z ul.

Zapchana od dfu2szego czasu studzienka sprawia, ie rowerzy5ci

korzystajqcy z Scie2ki rowerowej sE bardzo czqsto,,ochlapani" jest bardzo

brudno w obrqbie tej niedroinej studzienki, za5 podczas niskich temperatur-

zamarzania jest niebezpiecznie tak dla kierowc6w jak i przechodni6w.

Jak poinformowali mnie, ie zapchana studzienka jest od czasu remontu

ul. Pla ntv l.

Uprzejmie proszQ o udro2nienie tej studzienki kanalizacji deszczowej

W zatqczeniu zdjqcie studzienki kanalizacyjnej.
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